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Protokół Nr 42/17 

z obrad XLII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się 

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 10 listopada 2017 r. 

 
 

Początek posiedzenia – godz. 14.30, zakończenie posiedzenia –  godz. 14.55.  
 
Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie XLII nadzwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t. j. Dz. U. z 2017r. poz. 1875) w związku z § 24 ust. 4 Statutu Gminy Srokowo 

otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył posiedzenie XLII 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Srokowo zwołanej na wniosek Wójta Gminy Srokowo, 

a następnie powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza - Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnik Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarz Gminy, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek, 

 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1 i 2  do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                 

8 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 8 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujący się” została wybrana radna Katarzyna Żejmo 

kolejna z listy radnych.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zamknął pkt. 1 porządku obrad i przeszedł do realizacji 

pkt. 2.  
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Ad. pkt. 2 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że porządek 

obrad (zał. nr 3) radni otrzymali po czym zapytał czy są  wnioski lub uwagi do 

porządku obrad? 

Wobec braku wniosków i uwag porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 
1.  Otwarcie nadzwyczajnej XLII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 rok.  

4.  Podjęcia stanowiska Rady Gminy Srokowo w sprawie uruchomienia Programu  

     Współpracy Transgranicznej Polska – Rosja na lata 2014-2020. 

5.  Sprawy różne. 

6.  Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przeszedł do realizacji punktu 3.  

porządku obrad. 

 
 

Ad. pkt 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o zabranie głosu Panią 

Skarbnik Gminy Małgorzatę Cwalina o wprowadzenie do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w wrześniowej uchwale                       

w załączniku nr 4 dotyczącym zadań zleconych wprowadzone zostały wszystkie dotacje 

przyznane przez Wojewodę, jednak w podsumowaniu nie ujęto ostatniej zmiany, która 

wpłynęła tuż przed sesją na kwotę 29 zł. Wcześniej mieliśmy zapewnienia, że nie 

musimy podejmować tej uchwały ponieważ zostało w tej sprawie wydane zarządzenie 

Wójta, ale w dniu wczorajszym otrzymaliśmy informacje o konieczności jej podjęcia do 

10 listopada. W związku z tym wprowadzono dodatkowe zmiany budżetu Gminy 

Srokowo dotyczące zwiększenia się dochodu budżetu Gminy Srokowo ze względu na: 

- umowę  o dofinansowanie projektu "Utworzenie miejsca spotkań mieszkańców 

sołectwa Solanka i odpoczynku rowerzystów" w ramach konkursu "Małe granty 

Sołeckie Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego",  

-decyzję  Nr FK 325/2017 z dnia 2 listopada 2017r Wojewody Warmińsko - 

Mazurskiego w sprawie zmniejszenia dotacji na zadnia zlecone tj. na wypłaty 

dodatków energetycznych o kwotę 376 zł. W związku z w/w decyzjami po stronie  
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wydatków przyjmuje się plany odpowiednio do zmian dochodów. 

Dokonuje się przeniesień wydatków w jednostkach: 

W Urzędzie Gminy zdejmuje się z planu: środki przeznaczone na opracowanie audytu 

energetycznego i koncepcji zmiany oświetlenia ulicznego - 25 000,00 zł 

z przeznaczeniem na zakup materiałów do dowożenia uczniów -14 000,00 zł 

monitoring wysypiska 4 059,00 zł wpłaty na rzecz Izb rolniczych 5 000,00 zł,  oraz 

dzierżawę TOY TOY przy postoju dla rowerzystów 250,00 zł oraz odsetki od pożyczki 

z  FRWP-  1 691,00 zł.  

Dokonuje się zmian w planach finansowych Szkoły Podstawowej w Srokowie oraz 

GOPS dostosowując te plany do potrzeb jednostki do końca bieżącego roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Regina Wieczorek zapytała czego dotyczy zakup materiałów do dowożenia 

dzieci? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że jest to zakup paliwa i oleju 

napędowego do pojazdów.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Piotra Dziadonia             

o odczytanie projektu uchwały nr XLII/229/17 Rady Gminy Srokowo z dnia                         

10 listopada 2017 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo, a następnie poddał 

projekt pod głosowanie. 

 
Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 8 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. 

„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XLII/229/17 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 10 listopada 2017 r. w sprawie zmiany  

budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 4. 

 
Ad.pkt.4.  

Podjęcia stanowiska Rady Gminy Srokowo w sprawie uruchomienia 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska – Rosja na lata 2014-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że radni otrzymali 

projekt stanowiska Rady Gminy Srokowo, a następnie otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że od dłuższego czasu czekamy na uruchomienie 

programu Polska – Rosja ponieważ mamy konkretne potrzeby, które chcieliśmy                     

w ramach tej współpracy sfinansować, a co więcej nie ma żadnych innych dostępnych 
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środków dla tego rodzaju inwestycji. To oznacza, że wszystkie zadania musielibyśmy 

wykonywać ze środków własnych, a jak wiadomo są to kwoty przekraczające nasze 

możliwości. Chcąc wymienić na terenie Srokowa sporą część instalacji wodociągowej 

jak również doprowadzić do obecnie obowiązujących parametrów jakościowych pracę 

oczyszczalni oraz zmodernizować stację uzdatniania wody nie osiągniemy tego bez 

pozyskania środków zewnętrznych jakie gwarantuje nam program współpracy                

z partnerem z Rosji. Nasuwa się pytanie czy wystosowanie takiego stanowiska coś 

zmieni w kwestii przyśpieszenia prac w tym kierunku. Nie mniej jednak należy podjąć 

wszelkie działania celem uruchomienia tego programu.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że jeśli rada podejmie 

takie stanowisko to zostanie ono przesłane do Pani Prezes Rady Ministrów, do 

Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz do wszystkich posłanek i posłów                       

z Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że podobne stanowisko 

zostało wystosowane od Wójtów z Mazurskiego Związku Międzygminnego Gospodarka 

Odpadami jak również ze Związku Gmin „Barcja”. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy radni mają jakieś 

zastrzeżenia co do projektu przygotowanego stanowiska? 

Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Srokowo Reginę Wieczorek             

o odczytanie projektu stanowiska Rady Gminy Srokowo z dnia 10 listopada 2017 r.            

w sprawie uruchomienia Programu Współpracy Transgranicznej Polska – Rosja na lata 

2014-2020.  

Radna Regina Wieczorek odczytała projekt stanowiska Rady Gminy Srokowo.  

Stanowisko Rady Gminy Srokowo 

z dnia 10 listopada 2017 roku 

w sprawie uruchomienia Programu Współpracy Transgranicznej  

Polska-Rosja 2014-2020 

 

      Rada Gminy Srokowo wyraża zaniepokojenie w związku z przedłużającym się 

procesem zatwierdzania Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja                   

2014-2020. 

      Program adresowany jest do pogranicza polsko-rosyjskiego, to jest do obszaru, 

gdzie występują szczególnie intensywne problemy rozwojowe. 

      Gmina Srokowo jest jednym z samorządów, które liczyły na wsparcie                               

w rozwiązywaniu problemów infrastrukturalnych z w/w programu. Podjęte zostały 
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działania związane z przygotowaniem wspólnych projektów z partnerem ze strony 

rosyjskiej. Ze względu na wysoki procent dofinansowania projektów, to jest 90% 

kosztów kwalifikowanych, dla takich niezamożnych gmin jak nasza jest to jedyna 

szansa na rozwiązanie przynajmniej części problemów. 

      W imieniu mieszkańców Gminy Srokowo apelujemy do Pani Premier i Rady 

Ministrów o jak najszybsze zatwierdzenie Programu Współpracy Transgranicznej 

Polska-Rosja 2014-2020. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie                

w sprawie podjęcia stanowiska Rady Gminy. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 8 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. 

„wstrzymujących się”  podjęła stanowisko Rady Gminy Srokowo z dnia              

10 listopada 2017 r.  w sprawie uruchomienia Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska – Rosja na lata 2014-2020 

 
Stanowisko stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 4 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 5. 

 

 

Ad. pkt 5. 

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o poruszanie spraw 

różnych. 

1.Radny Piotr Dziadoń zapytał Pana Wójta o ile będzie obniżona wartość działki nad 

Jeziorem Rydzówka po nieudanym przetargu? 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że nie podjął jeszcze 

decyzji. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że ma jedną uwagę do przetargu, a mianowicie: 

przed przetargiem wszelkie informacje były umieszczone na naszej stronie 

internetowej, a później znikło i informacja była niedostępna. Radny poprosił, aby takie 

ogłoszenia i informacje były dostępne cały czas. 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt  5. i przeszedł do  pkt  6. porządku obrad. 
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Ad. pkt 6. 
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XLII nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy Srokowo” o godz. 14.55 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany do 
czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 6 stron i 5 załączników. 

 
 
 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
  Olga Szostek 

 

 

 

 


